

外籍旅客購買特定貨物退稅明細申請表

Application Form for Claiming VAT Refund by Foreign Passengers Purchasing Goods Eligible for VAT Refund

(本表限於無法傳輸專用)

(This form is to be used only when computer network transmission is not possible.)

編號 (Number):

旅客基本資料 (Passenger's Basic Information)

姓名 (Name):

國籍 (Nationality):

護照(旅行證或入境證)號碼:

Passport (or Travel Document or Entry/Exit Permit) Number

特定營業人核准字號:

Approval Number of Authorized TRS-labeled Stores

特定營業人聯絡電話: 03-4717211

Phone Number of Authorized TRS-labeled Stores

交易日期 (Date of Transaction): / /

(請營業人加蓋統一發票專用章)

(Authorized TRS-labeled Stores: Please Stamp

Uniform Invoice Chop here.)

單位: 新台幣元 (Unit: TWD)

發票字號號碼 Invoice Code	品名 Item	型號 Model	數量 Quantity	單價 Unit Price	金額 (含稅) Amount (VAT-inclusive)	退稅額 Amount of VAT refund	海關核驗欄 Customs Check
{RDBText1}	{RDBText2}	{RDBText3}	{RDBText4}	{RDBText5}	{RDBText6}	{RLabel1}	<input type="checkbox"/> Y <input type="checkbox"/> N <input type="checkbox"/> E
合計 (Total)					{RLabel8}	{RLabel9}	

注意事項 Note:

- 因審核退稅作業時間需要, 請於登機(船)前3小時先至海關退稅服務櫃申請退稅。
Due to the processing time needed for verification, please submit your application for VAT refund with the Customs' service counters located at the airport or seaport three hours before boarding.
- 出境時未能及時申請者, 出境後不得再提出申請。
Application for a VAT refund submitted after the individual has departed the country will not be accepted.
- 申請退稅請出示本退稅明細申請表、護照(旅行證或入境證)、攜帶出境之特定貨物及統一發票收執聯正本, 供海關查核。
To claim a VAT refund, please present this Application Form for VAT Refund, passport (travel document or entry/exit permit), the goods to be carried out of the country, and the original copy of the uniform invoice to the Customs officers for verification and approval.
- 特定貨物自購買日起未於30日內攜帶出境, 不得申請退稅。
A claim for a VAT refund will not be accepted if the goods are not carried out of the country in 30 days from the date of purchase.

限由特定營業人填寫 (For Authorized TRS-labeled Stores Use Only):

無法傳輸原因: 電力中斷 網路無法連線 其他: _____

Reason why transmission cannot go through: Power Shutdown / Unable to Connect with Network / Others: _____

註: 請於網路恢復通暢時, 立即補登電腦。

Note: Please enter the data of this application form in the computer immediately after network communication resumes.

旅客簽名:
Passenger's Signature

關員核章:
Customs Officer Approval Seal

驗印
Bank Verification Stamp